
天恆－西鐵綫天水圍站
Tin Heng – WRL Tin Shui Wai StationK76

06:00 – 22:00 06:00 – 22:15 4 – 10

06:00 – 22:00 06:00 – 22:15 7 – 10

班次 (分鐘)
Frequency (mins.)

天逸邨逸潭樓 Yat Tam Hse, Tin Yat Est

天富苑欣富閣 Yan Fu House, Tin Fu Court

*天盛苑［西鐵綫天水圍站對面］

Tin Shing Court (opposite to WRL Tin Shui Wai Station)

Tin Chak Estate 天澤邨

Tin Yan Estate 天恩邨

［近西鐵綫天水圍站］天盛苑*

(near WRL Tin Shui Wai Station) Tin Shing Court

天恆 開出

from Tin Heng
西鐵綫天水圍站 開出

from WRL Tin Shui Wai Stn.

星期一至六 Mondays to Saturdays

星期日及公眾假期 Sundays & Public Holidays

西鐵綫天水圍站*
WRL Tin Shui Wai Station

天恆
Tin Heng

$3.70
$1.80
$1.80

現金及八達通票價
Cash and Octopus Fare

成人 Adult

小童 Child
［3 – 11 歲 Aged 3 - 11］

長者 Senior Citizen
［65 歲或以上 Aged 65 or above］

港鐵巴士路綫 MTR Bus Route

BTS-DY-V02-071202
港鐵熱綫 MTR Hotline : 2881 8888

1. 此資料只供參考之用，編定之班次隨時因交通情況或車務調動而作適當調整，恕不另行通知。

This information serves as a general guide only. Scheduled departures may be adjusted subject to traffic conditions without prior notice.
2. 八達通卡乘客轉乘優惠：

Interchange concessions for passengers using Octopus cards,
- 西鐵綫或輕鐵乘客於出站後 60 分鐘內，可免費轉乘 K76 巴士綫。

West Rail Line or Light Rail passengers can enjoy free interchange to K76 within 60 minutes after exit validations.
- K76 綫乘客在上車後 60 分鐘內轉乘西鐵綫或輕鐵，可享免費轉乘優惠，優惠額為已繳付之正常巴士車費。

K76 passenger can enjoy interchange concessions of the full bus fare paid when transferring to West Rail Line or Light Rail within 60 
minutes after boarding the bus.

- K76 綫乘客在上車後 60 分鐘內轉乘 K75 或 K75P 巴士綫，只需支付其中較高車資的一程。

K76 passenger will only be charged the higher fare when interchange within 60 minutes with K75 or K75P.
- 乘客繳付第一程車資後，須確保八達通卡 (包括西鐵綫全月通) 尚餘正票值才可享有轉乘優惠。

A positive balance must be maintained in your Octopus card (including West Rail Line Monthly Pass) after the first leg of your trip in order 
to enjoy interchange concessions.

* 西鐵綫指定 / 輕鐵建議轉車站
WRL designated / LR suggested 
interchange station / stop

生效日期

Effective Date
02 / 12 / 2007


